
امیرعبداللهیان: 

 پول بلوکه  شده ای در هیچ کشوری نداریم
وزیر خارجه ایران گفت: پول بلوکه شده ای در هیچ کشوری 
نداریم و می توانیم از دارایی هایی که در اختیار داریم استفاده 
کنیم. حسین امیرعبداللهیان افزود: در خصوص صادرات 
گاز و برق ایران به عراق دائما به دارایی های ایران در بانک 
تی.بی. ای افزوده می شود که به طور مستمر بانک مرکزی 
خریدهایی که نیاز هست را اعلام می کند . امیرعبداللهیان 
یادآور شد: سال گذشته ۳۹۰ میلیون پوند مطالبات از انگلیس 
را که مربوط به قبل از پیروزی انقلاب بود را دریافت کردیم 
و این  در مسیر قانونی و عزتمندانه طی و برای مصارفی که 
خودمان ترجیح دادیم استفاده شد و صحبت هایی همچون 
نفت در مقابل غذا صحت ندارد. امیرعبداللهیان در پاسخ به 
سوال درباره مزایای پیوستن ایران به بریکس بیان داشت: 
چند عامل باعث شد که ایران از اولین کشورهایی باشد که 
عضویت آن در بریکس پذیرفته می شود، عامل نخست این 
بود که آیا ایران در بین ۴۰ کشور متقاضی پیوستن به بریکس، 
شاخص های لازم را دارد یا خیر که با کارشناسی های لازم 
از سوی ۵ عضو اصلی به این جمع بندی رسیدند که ایران 

توانمندی ها و شاخص های لازم را دارد.
معاون سیاسی وزیر امور خارجه، پنجشنبه، دوم شهریور 
درباره مذاکرات رفع تحریم اعلام کرد: بعد از اغتشاشات از 
حدود اسفندماه سال گذشته مذاکرات مختلفی با طرف های 
درگیر به اصطلاح مذاکرات رفع تحریم ها داشته ایم. در 
کشور های اروپایی، در کشور های منطقه با کشور های اروپایی 
و با کشور های دیگر مذاکراتی داشته ایم. با خود روسیه و 
چین، دوجانبه رفت و آمد های قابل توجهی داشته ایم. باقری 
گفت: حدود 1۰ روز پیش معاون وزیر خارجه روسیه به تهران 
سفری داشت که مذاکرات خیلی خوبی با آقای سرگئی 
ریابکوف داشتم. هفته جاری هم من در همین چارچوب 
سفری را به پکن خواهم داشت. در حاشیه مجمع عمومی 
سازمان ملل هم از هم اکنون تاریخ هایی را تعیین کرده ایم 
برای مذاکره با طرف های مختلف، که دست اندرکار مذاکرات 
هستند. وی در پاسخ به سؤالی درباره اینکه آیا در جای 
دیگری پول بلوکه شده داریم، ادامه داد: خیر، پول بلوکه شده 
نداریم. بخشی از پول های بلوکه شده ما در کره جنوبی بود. 
البته پول هایی در جاهای دیگر دنیا داریم؛ به جهت مبادلاتی 
که با آنها کشورها از قبل داشته و الان هم داریم. آنها توسط 
خودمان بوده به جهات مختلف، یا اینکه از سودش استفاده 
می کنیم و یا می خواهیم در خریدهایمان از آن کشورها از آن 
پول ها استفاده کنیم و یا اینکه آنها را برای خریدهایمان به 
جاهای دیگر منتقل کنیم. باقری ادامه داد: غیر از کره جنوبی، 
بخشی از پول هایمان در عراق است که دچار مشکل است و در 
تفاهمی که با طرف آمریکایی برای آزادسازی پول های ایران 
در کره شد، پول های ایران در عراق هم مطرح گشت که روند 

آزادسازی آن نیز آغاز شده است.

آرمان ملی- حمید شجاعی: تحولات و اتفاقات مهمی از 
زمان روی کارآمدن دولت سیزدهم در حوزه های مختلف در جامعه 
رخ داده است که شاید امروز مهم ترین و خبرسازترین این اتفاقات 
ماجرای  عزل اساتید نخبه، قدیمی و کرسی دار از دانشگاه های کشور 
باشد. امری که با واکنش های بسیاری مواجه شد و انتقادات زیادی 
را متوجه وزارت علوم و مجموعه دولت روانه ساخت. هر چند که این 
مساله در سالیان گذشته نیز اتفاق افتاده اما طی چند وقت گذشته 
نمود پررنگ تری از خود برجای گذاشته است. اما گویا در پشت پرده 
خبرهای دیگری است و اساسا موضوع از بحث صلاحیت علمی و 
بارگذاری مدارک برای ارتقا جداست. گویی اینکه جریان خالص ساز 
که تا پیش از این در صدد تاثیرگذاری بر عرصه سیاست بود و دولت 
و مجلس را متاثر از خود می ساخت در پروژه جدید و گام بعدی خود 
گویا به دنبال تاثیرگذاری بر مجامع علمی و مشخصا دانشگاه های 
کشور رفته است و سیاست پاکسازی اساتید غیر همسو؛ منتقد و 
دگراندیش را کلید بزند. البته کنارگذاشتن چهره هایی چون حسین 
علایی و سیدرضا صالحی امیری نشان داد که گویا حلقه هر چه 
بیشتر تنگ و تنگ تر می شود. جالب اینجاست که چند روز پیش 
صحبت از تدریس امیر حسین ثابتی، مجری شبکه افق در دانشگاه 
شریف بود که گویا فعلا معلق شده؛ اما در خبری جدید شواهد نشان 
می دهد که عباس موزون، مجری برنامه زندگی پس از زندگی 
صداوسیما قرار است به دانشجویان دانشگاه شریف درس »آیین 
زندگی« بدهد. لذا از هر بعدی که به ماجرا بنگریم کاملا مشخص 
است که برکناری اساتید از دانشگاه وجهه  و رنگ و بوی سیاسی 
دارد نه علمی. این مساله جایی پر رنگ تر می شود که این اتفاقات 
را در کنار اضافه شدن 1۵۰۰۰ هیأت علمی همسو به دانشگاه ها 
قرار دهیم تا مشخص شود اوضاع از چه قرار است. آنچه مسلم است 
ساحت علم و دانش تندروی ، افراطی گری و رویکردهای واپسگرایانه 
را برنمی تابد و با این اتفاقات نمی توان انتظار تولید علم و حرکت به 

سوی تعالی و پیشرفت داشت. 

   ادامه واکنش ها به اخراج اساتید
گرچه چندی از ماجرای  کنار گذاشتن اساتید از دانشگاه ها 
می گذرد اما همچنان واکنش ها به این موضوع مهم ادامه دارد.  در 
همین راستا یک عضو هیأت علمی دانشگاه صنعتی شریف در 
خصوص اخبار متعدد اخراج اساتید از دانشگاه ها و شایعه  جذب 1۵ 
هزار عضو جدید به هیأت های علمی دانشگاه ها، اظهار داشت: »من 
در مطبوعات این ها را خوانده ام و از صحت آن ها بی اطلاعم. اما باید 
بگویم که هیأت علمی قابل تزریق به صورت انبوه نیست. جایی که باید 
بیشترین دقت را کرد، در انتخاب هیأت علمی است؛ چرا که آن کانونی 

که هدایت علمی و تربیتی جوان دانشجو را به دست می گیرد، هیأت 
علمی است. نمی توانیم خدای ناکرده به صورت انبوه عده ای را بدون 
دقت کافی از حیث کیفیت علمی و سایر شایستگی ها به دانشگاه ها 
تزریق کنیم و به کلاس بفرستیم. نام این دیگر دانشگاه نیست! معلم 
است که شالوده تعلیم و تربیت را عهده دار می شود. دکتر علی اکبر 
صالحی گفت:  مگر می توان به صورت جمعی عده ای را تزریق کرد؟! 
بنده بعید می دانم و این گونه اقدامات با تدبیر نظام و تدابیر شورای 
عالی انقلاب فرهنگی سازگار نیست. اگر چنین کاری انجام شود تا 
نسل ها درگیر تبعات آن خواهیم بود.«  رئیس گروه علوم اسلامی 
فرهنگستان علوم نیز در واکنش به این اتفاقات اظهار داشت: در تعجبم 
از وزیر علوم که چرا در موضوع اخراج استادان از دانشگاه ها سکوت 
پیشه کرده است. آیت ا... سیدمصطفی محقق داماد گفت: بدون شک 
آن ها که این اتفاقات را ایجاد کرده  و اجرا می کنند، به دنبال ضربه زدن 
به  ساحت علمی کشورند. استقلال دانشگاه در این زمانه چه جایگاهی 
دارد؟ همچنین معصومه ابتکار، معاون امور زنان ریاست جمهوری 
در دولت حسن روحانی نوشته است:»برای رشد و اعتلای ایران به 
دانشگاه تراز جهانی نیازمندیم! این نحوه برخورد با دانشگاهیان در 
تاریخ بی سابقه است!« صادق زیباکلام فعال سیاسی و استاد برکنار 
شده دانشگاه تهران می گوید:  »به نظر من مشکل سیاسی است و 
اساتیدی که اخراج می شوند اساتیدی هستند که به دانشجویانی که 
اخراج یا تعلیق شده ا ند همدردی نشان دادند و به همین دلیل اخراج 
می شوند. به هیچ وجه مسائل علمی و آموزشی آنها مطرح نیست.« 
محمود صادقی، دبیرکل انجمن اسلامی مدرسین دانشگاه ها نیز 
 می گوید: »در خوشبینانه ترین حالت ما ۳۰ درصد اختیار داریم.

 7۰ درصد اختیارات خارج از کنترل وزارت علوم است و نمی توانیم 
ادعا کنیم دانشگاه ها استقلال دارند.« علی مطهری نماینده ادوار 
مجلسی نیز بیان کرد: واقعا این رویه زیبنده نظام جمهوری اسلامی 
نیست. اسحاق جهانگیری معاون اول دولت پیشین نیز در واکنش 
به این اتفاق گفت:  برخورد با اساتید توانا  ولو منتقد و دانشجویان  
دغدغه مند ولو معترض با هر توجیهی بسیار نگران کننده  و زیانبار 
است و نتیجه ای جز دلسردی نخبگان  و مهاجرت آنان ندارد. این 

روش های ضد علم و ضد توسعه را متوقف کنید.

    واکنش وزارت کشور
مرکز اطلاع رسانی وزارت کشور روز گذشته به جوسازی های 
رسانه ای پیرامون موضوع دانشگاه ها و اتفاقات اخیر پاسخ داد. در 
این اطلاعیه آمده است: »آنچه وزارت علوم در برابر معدود اساتیدی 
که دچار رکود علمی بوده، اما نقش مهمی در نمایش های رسانه ای 
داشته اند، صورت داده کاملا بر مبنای موازین قانونی و اداری و 
البته وظیفه انقلابی این وزارتخانه برای پویایی علمی و فرهنگی 
دانشگاه ها بوده است که جای تقدیر دارد. از جامعه دانشگاهیان و 
نخبگان علمی کشور نیز انتظار می رود همچون همیشه، با قدرت 
اراده در مسیر تولید علم و ارتقای فرهنگ بکوشند و در این مسیر به 
تبلیغات سیاسی و جناحی وقعی ننهند.« نکته اینجاست که اساسا 
چرا نهاد متولی دانشگاه ها و نهاد علم در کشور یعنی وزارت علوم در 
این خصوص موضع گیری نکرده و وزارت کشور که اساسا ارتباطی 
با این موضوع ندارد به موضوع ورود کرده است. این نکته ای است 

که محل تامل است.
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»آرمان ملی« ادامه واکنش ها به  عزل اساتید دانشگاه را بررسی می کند

جریان خالص ساز دنبال پاکسازی اساتید غیر همسو
        وزارت کشور:آنچه وزارت علوم در برابر معدود اساتید صورت داده کاملا بر مبنای موازین قانونی و اداری

 و البته وظیفه انقلابی این وزارتخانه بوده است

آرمان ملی – مطهره شفیعی: مشخص بود 
احمدی نژاد در انتخابات اسفند سکوت نخواهد  
کرد و برنامه ای خواهد داشت. او کاندیدا نشد چرا 
که برنامه دیگری در سر دارد و آن هم کاندیداتوری 
برای ریاست جمهوری است. او هم این موضوع را 
رد نکرده و چندی پیش در پاسخ به سوال خبرنگار 
شبکه تلویزیونی CNN ترکیه که آیا شما مایل 
هستید که مجددا رئیس جمهور ایران شوید؟ »آیا بار 
دیگر کاندیدا خواهید شد؟ گفت: »آیا رئیس جمهور 
شدن می تواند یک هدف باشد؟ آنچه اهمیت دارد، 
بهتر شدن وضعیت زندگی مردم است. مهم این 
است که در این مسیر تلاش کنیم. آرزو می کنم در 
هر کشوری آن چیزی که ملت ها می خواهند همان 
بشود.« احمدی نژاد تاکید کرد:»برای اینکه رفاه 
بیشتر شود حتما باید ببینیم مردم چه می خواهند 
هرچه مردم خواستند همان را اجرا کنیم.« روز 
گذشته عباس امیری فر از یاران سابق احمدی نژاد 
بیان داشت: »تصور می کنم آقای احمدی نژاد برای 
ریاست جمهوری نامزد می شود و چند نفر از همین 
افراد را دور خودش راه می اندازد. البته ردصلاحیت 
می شود ولی او انتخابات ریاست جمهوری را 
عرصه ای می داند که بلندگو به دست می آورد تا 
حرف هایش را بزند و برای نظام ایجاد هزینه کند.«

   احمدی نژاد نیازمند یار در بهارستان
در صورتی که احمدی نژاد سودای بازگشت به 
پاستور را در سر داشته باشد، داشتن نمایندگان 
همفکر خودش در مجلس انتظار زیادی نیست. 
پس باید فعالیت هایی برای ورود یارانش به 
مجلس دوازدهم داشته باشد. در ابتدا که شایعه 
کاندیداتوری او برای مجلس مطرح شد، احمد 
علیرضابیگی نماینده مجلس ضمن تکذیب این 
خبر، گفت: »چنین اتفاقی اصلا امکان ندارد« دیروز 
هم عباس امیری فر، فعال سیاسی، درباره برنامه 
انتخاباتی احمدی نژادی ها به نامه نیوز اظهارکرد: 
آقای احمدی نژاد خودش برای مجلس ثبت نام 
نکرد اما احتمالا لیستی با عنوان بهار متشکل از 
افرادی مانند بهمن شریف زاده را ارائه کند که البته 
نه نفراتش تأییدصلاحیت می شوند و نه حتی رأیی 
در جامعه دارد. اما جریان شریان و اعضایش مانند 
آقای سیدمهدی هاشمی یا از نزدیکان شریان 
مانند آقای بذرپاش را نمی تواند جریان حامی 

احمدی نژاد دانست. اکنون طرفداران او مانند 
وضعیت سازمان مجاهدین انقلاب شده اند که 
در فولوکس واگن هم جا می شوند و تعدادشان 
به اندازه انگشتان دو دست هم نیست. آقایان 
بذرپاش و سیدمهدی هاشمی علیه احمدی نژاد 
موضع دارند و ارتباطشان را با او قطع کرده اند و 
شریان و البته جبهه پایدرای را نباشد در دایره 
احمدی نژادی ها دانست. او ادامه داد: »اکنون 
به صورت موردی نام حامیان احمدی نژاد را می برم 
که بدانید نیروهای او همین تعداد محدود هستند؛ 
آقایی غلامحسین الهام که هنوز اعلام برائت نکرده 
است، آقای مرتضی تمدن، استاندار وقت تهران، 
آقای ثمره هاشمی، آقای سیدحسن موسوی که 
بعد از مشایی به رئیس دفتری احمدی نژاد رسید، 
آقای عبدالرضا شیخ الاسلامی، وزیر کار دولت دهم، 
آقای علی ذبیحی که در دولت نهم رئیس سازمان 
تأمین اجتماعی بود، آقای علی اکبر جوانفکر که من 
او را به دلیل اتهاماتی که علیه  ام زده بود در دادگاه 
محکوم کردم و البته آقایان مشایی و بقایی که 
همیشه کنار آقای احمدی نژاد هستند. حالا هم 
این افراد در دفتر ولنجک رفت و آمد دارند؛ همان 
دفتری که متعلق به بیت المال است و اینها با آن را 
تحویل نمی دهند. استخر هم دارد و می روند آنجا به 
تفریح می پردازند. با این اوصاف می بینید که تعداد 
کمی با احمدی نژاد ارتباط دارند و نیرویی ندارد که 
بگوییم می خواهد چه تأثیری در انتخابات بگذارد.«

مهر  مسکن  مبتکر  می کنند  تصور   
احمدی نژاد بود

امیری فر در پایان گفت: »اینکه می گویند 
احمدی نژاد در جامعه طرفدار دارد، فضاسازی 
رسانه های نزدیک به خودش است و نظرسازی 
می کنند و در قالب نظرات عمومی جلوه می دهند. 
البته تعداد محدودی از مردم هستند که اطلاعی از 
اوضاع ندارند و هنوز تصور می کنند مبتکر مسکن 
مهر خود احمدی نژاد بود؛ در صورتی که دولت این 
طرح را داد نه شخص احمدی نژاد. متأسفانه آقای 
احمدی نژاد نظر منفی نسبت به برخی افراد دارد و 
علیه آنها موضع دارد. من بارها به صورت خصوصی 
به او گفتم کارش اشتباه است اما او نظر دیگری 
داشت. نظرات احمدی نژاد کاملا ملی گرایانه بود و 

مقتدای  او مصدق و کوروش بودند.«

امیری فر: مرد نارمک نشین لیست بهار را می دهد

 احمدی نژاد در فکر »پاستور«
 نه »بهارستان«!

       تمام یاران احمدی نژاد در یک فولکس واگن

سخنگوی وزارت امور خارجه: 

اجلاس آتی سازمان ملل فرصت 
مناسبی برای »مذاکرات رفع 

تحریم ها« است
مانعی بسخنگوی وزارت امور خارجه اظهار 
داشت: حضور نیروهای نظامی آمریکا در سوریه 
غیرقانونی و عامل بی ثباتی است و این نیروها باید 
هرچه زودتر خاک سوریه را ترک کنند. وی افزود: 
حضور نیروهای نظامی بیگانه و آمریکا در منطقه را 
مغایر با صلح و ثبات در منطقه می دانیم. وی با اشاره 
به قرارداد امنیتی بین ایران و عراق در مورد خلع 
سلاح کردن گروه های تروریستی و تجزیه طلب 
در منطقه مرزی ایران و اقلیم کردستان عراق بیان 
داشت: مهلت اجرای این توافق ۲۸ شهریورماه است 
و این مهلت به هیچ وجه تمدید نمی شود. کنعانی با 
بیان اینکه ما از دولت عراق انتظار داریم که به طور 
کامل این قرارداد را اجرایی و عملیاتی کند، عنوان 
کرد: موضوع امنیت برای جمهوری اسلامی ایران 
بسیار مهم است و نسبت به این موضوع سهل انگاری 
نمی کنیم و در پایان فرصت مشخص شده اگر این 
توافق اجرایی نشود ما به مسئولیت خود در راستای 
تامین امنیت کشور عمل می کنیم. وی گفت: رفع 
تحریم های ظالمانه برای ما یک اولویت است و ما 
از ظرفیت دیپلماتیک خود در این ارتباط استفاده 
می کنیم و به موازات آن به تلاش های خود برای 
بی اثر کردن تحریم ها ادامه می دهیم. سخنگوی 
وزارت امور خارجه درباره روابط ایران و بحرین ابراز 
داشت: پیام هایی بین ایران و بحرین مبادله شده 
است و گفت وگوهای غیرمستقیم بین دو کشور 
جریان دارد. وی با بیان اینکه آمریکا در موضوع 
برجام بزرگ ترین بدعهدی را مرتکب شده است 
و از یک توافق بین المللی به صورت یکجانبه خارج 
شده است، اذعان کرد: آمریکا یکبار دیگر اثبات 
کرد که طرف قابل اعتمادی نیست و این طرف 
آمریکایی است که باید پیمان شکنی خود را جبران 
کند و اثبات کند که طرف قابل اعتمادی است که 
ما در حال حاضر چنین ویژگی را در آنها نمی بینیم. 
سخنگوی دستگاه دیپلماسی: با اشاره به تفاهمات 
اخیر ایران و آمریکا در مورد موضوع تبادل زندانیان 
بین دو کشور و بحث آزادسازی دارایی های بلوکه 
شده ایران اظهارکرد: به رغم این تفاهم همچنان 
شاهد اقدامات تحریک آمیز دیگری از سوی آمریکا 
در بحث افزایش تحریم ها و همچنین توقیف 
محموله های نفتی ایران و...  هستیم. این اقدامات 
با پیام های آمریکایی ها برای گفت وگو و توافق 
همخوانی ندارد و آمریکایی ها باید در رفتار خود 
نسبت به ایران تجدید نظر کنند. کنعانی در این 
خصوص که آقای باقری روز پنجشنبه در یک 
گفت وگوی تلویزیونی اعلام کردند که قرار است با 
طرف های مذاکرات احیای برجام رایزنی هایی را در 
حاشیه مجمع عمومی سازمان ملل داشته باشند. 
آیا جزئیات این مذاکرات مشخص است؟ گفت: 
همان طور که بارها گفته ایم ما به مسیر مذاکره 
و دیپلماسی برای رفع تحریم ها پایبند هستیم. 
ایران و جمهوری اسلامی ایران از فرصت های 
دیپلماتیک برای رفع تحریم های ظالمانه علیه 
خود استفاده می کنند و از آنها غفلت نمی کنند. وی 
ادامه داد: در سال گذشته در حاشیه مجمع عمومی 
سازمان ملل در نیویورک با علاقه مندی طرف های 
مقابل و اهتمام ایران به ابراز علاقه مندی طرف های 
مقابل و همچنین اهتمام ایران برای بی اثر کردن 
تحریم ها گفت وگوهایی مستقیم با شرکای برجامی 
و گفت وگوهایی غیرمستقیم با آمریکا برگزار شد و 
اجلاس آتی سازمان ملل فرصت مناسبی است که 
گفت وگوهای دیپلماتیک در ارتباط با این موضوع 
در چارچوب گفت وگوهای قبلی انجام شود. این 
دیپلمات ارشد جمهوری اسلامی ایران تاکید 
کرد: ایران از هیچ فرصت دیپلماتیکی برای رفع 
تحریم های ظالمانه علیه ملت ایران غفلت نمی کند 
و این یکی از کارویژه های دستگاه دیپلماسی ایران 
است. این دیپلمات ارشد جمهوری اسلامی ایران 
با تاکید بر اینکه موضوع رفع تحریم ها و بی اثرکردن 
تحریم ها دو رویکردی است که به صورت موازی از 
سوی دولت سیزدهم در طی دو سال اخیر پیگری 
شده است، گفت: ما به هر دو مسیر توجه ویژه ای 
داریم. وی همچنین با بیان اینکه در ارتباط با اجرای 
توافق اخیر صورت گرفته بین ایران و آمریکا بازه 
زمانی چهار تا هفت هفته ای مشخص شده است، 
افزود: در این ارتباط شاهد پیشرفت هستیم و اگر 
این موضوع در روند درستی اجرایی و عملیاتی 
شود می تواند یک گام سازنده ای باشد که بتوانیم 
در مسیر بازگشت طرف آمریکایی به توافق برجام 
گام های بعدی را برداریم و مذاکرات در این زمینه 
ادامه پیدا کند. کنعانی درباره روند مناسبات ایران 
و مصر افزود: ارتباط مستقیم دیپلماتیک بین 
دو کشور برقرار است. برای گفت وگو و ملاقات 
با یکدیگر با هیچ محدودیتی روبه رو نیستیم. 
روسای دفاترحافظ منافع دو کشور در تهران و 
قاهره حضور دارند و مانعی برای ارتقای روابط دو 
کشور نداریم. سخنگوی وزارت امور خارجه درباره 
ادعای شبکه خبری بلومبرگ در خصوص توافق 
بین ایران و آمریکا مبنی بر اینکه در ازای کاهش 
سطح غنی سازی، آمریکا مجوز صادرات نفت ایران 
را بدهد، اظهارکرد: خوشبختانه بهرغم تحریم های 
ظالمانه دولت آمریکا، صادرات نفت ایران در حال 
انجام است. وی درباره اقدامات تهران در ارتباط با 
توقیف و تخلیه محموله نفت ایرانی از سوی آمریکا 
بیان داشت: در این ارتباط در غیاب سفیر سوئیس، 
کاردار این کشور در تهران را به عنوان حافظ منافع 
دولت آمریکا به وزارت امور خارجه احضار و اعتراض 
شدید کردیم. همچنین دو یادداشت اعتراض 
رسمی به سفارت سوئیس در تهران به عنوان حافظ 
منافع آمریکا در ایران دادیم و هم نمایندگی ایران در 
سازمان ملل در نیویورک در چارچوب سازوکارهای 

بین المللی اقدام رسمی انجام داد.

     علی اکبر صالحی: 
هیأت علمی قابل تزریق به صورت انبوه نیست

   آیت ا... سید مصطفی محقق داماد:
 از سکوت وزیر علوم متعجبم


